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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De Roosendaalse Lijst heeft meermaals vragen gesteld over Jacobskruiskruid.

We zagen onlangs dit nieuwsbericht over samenwerking tussen waterschap, gemeente Zundert en

agrariërs rondom inwaaiende onkruiden:

httos://www.treeoort. eu/nieuws?c=9FLQYOTlAcvVRO I enmSM

Kern van het verhaal wordt dat kwekers op een digitale kaart van de regio aan kunnen geven op

welke percelen waar overlast van inwaaiende onkruiden te venruachten valt. Mits tijdig aangegeven

kunnen agrariërs toestemming krijgen voor goed bermbeheer door kwekers zelf. Een grote stap

vooruit in het beperken van overlast dus! Maar daar moeten de agrariërs wel tegenover zetten datze
dit op verantwoorde wijze gaan beheren en registreren. En ook moeten de agrariërs de doelstelling

van het ecologisch bermbeheer mede mogelijk maken.

Een win-win situatie dus.

Hierbij de volgende vraag:

De Roosendaalse Lijst is benieuwd of deze samenwerking en digitale kaart ook mogelijk is om te

bespreken met ZLTO in Roosendaal? Aangezien het bermenbeheer gemeentegrensoverschrijdend is

ingeregeld.

Namens de Roosendaalse lijst,

Charl Goossens en Marco Schillemans

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Marco Schillemans
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

Het gaat hier om een particulier initiatief van Tree-port in Zundert. Het is geen initiatief van het

waterschap of de gemeente Zundert.

Er zijn ons geen afspraken bekend tussen Zundert, het waterschap en Tree-port. Tevens is nog niet

duidelijk of hetgeen Tree-port voorstelt uitgevoerd gaat worden door de gemeente Zundert en als

Zundert dat wel zou doen wat dit betekent voor het verdere verloop van het bermenbeheer in Zundert

en wat het gaat betekenen voor de andere gemeentes.

We zullen de ontwikkelingen volgen en indien de gemeente Zundert het nodig achtzal het onderwerp

worden geagendeerd bij het Waterschap.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De burge


